

WARNING BY THE CSSF

The Commission de Surveillance du Secteur Financier (CSSF) warns the public of the activities of the following companies:

Goldmill Wagner & Associates (Costa Rica)

Whitman Pearce & Partners (Costa Rica)

Eaton Capital Americas (Belize / Guatemala)

Allied Champ Investments (Canada)

Link Mergers and Acquisitions (United States)

According to the information available to the CSSF, these companies are offering OTC transactions or investments in foreign securities to the persons contacted on the Luxembourg territory through unsolicited calls.

The Commission de Surveillance du Secteur Financier informs the public that the abovementioned companies have not been granted the required authorization to offer such services in or from Luxembourg.

Luxembourg, 2 October 2006



AVERTISSEMENT DE LA CSSF

La Commission de Surveillance du Secteur Financier (CSSF) avertit le public des activités des sociétés suivantes :

Goldmill Wagner & Associates (Costa Rica)

Whitman Pearce & Partners (Costa Rica)

Eaton Capital Americas (Belize / Guatemala)

Allied Champ Investments (Canada)

Link Mergers and Acquisitions (Etats-Unis)

Selon les informations dont dispose la CSSF, ces sociétés proposent des opérations OTC ou encore des placements en titres étrangers aux personnes contactées sur le territoire luxembourgeois via des appels téléphoniques non sollicités.

La Commission de Surveillance du Secteur Financier informe le public que les sociétés en question ne disposent pas de l'agrément nécessaire à la prestation de ces services au ou à partir du Luxembourg.

Luxembourg, le 2 octobre 2006

